
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 244/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση απόφασης Δ.Σ. σχετικά με εισήγηση 
Σ.Σ. της 8ης Συνοικίας για μετατόπιση 
περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή. 

 
       Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Γ. Μιχαηλίδης Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   ………. 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ. 

Τροχόπουλος, Δ. Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 234/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης, Π. Ποταμόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 235/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 236/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της  αριθ. 239/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 240/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 241/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Μ. 
Δημούλα, Σ. Κρομμύδας, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 242/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ.  
Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 244/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Χ. 

Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης 
και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 245/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 246/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 250/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 252/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 254/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 259/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
16 Κατά τη συζήτηση της αριθ. 263/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 269/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. 
Γαβρίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 271/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι το Δημοτικό Συμβούλιο με την αριθ. 488/91 απόφασή του 
μεταβίβασε την αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρου στα Συνοικιακά Συμβούλια 
του Δήμου. 
 Το 8ο Συνοικιακό Συμβούλιο με το από 8-3-2005 έγγραφό του εισηγείται την 
μετατόπιση του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή στην ίδια οδό δηλ. στην οδό 
Σταδίου 30μ. μετά το βενζινάδικο για τους εξής λόγους: 
 α)Διότι το περίπτερο εμποδίζει την ορατότητα των πεζών. 
 β)Επειδή είναι επάνω στη διάβαση των πεζών και 
            γ)Υπάρχουν πολλές διαμαρτυρίες των μαθητών του Πολυκλαδικού, καθώς και 
του διοικητικού συμβουλίου των καθηγητών,  ότι υπάρχει κίνδυνος μεγάλος 
ατυχημάτων. 
 Με την από 31-3-2005 τεχνική έκθεσή της η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
μετά από αυτοψία που έκανε ο αρμόδιος υπάλληλος μας αναφέρει σ΄αυτήν ότι: 
 α)Μπορεί να παραμείνει στην υπάρχουσα θέση χωρίς να δημιουργείται 
κανένα  πρόβλημα και  
 β)προτείνεται μία νέα θέση στην οδό Σταδίου πριν την συμβολή της με την 
οδό Λαέρτη στη δεξιά πλευρά (με κατεύθυνση τη Νάουσα), διότι δεν εμποδίζει την 
ορατότητα ή την διέλευση πεζών και οχημάτων. 
 Υπάρχει όμως ένα μειονέκτημα δεν υπάρχει κατασκευασμένο πεζοδρόμιο, το 
οποίο προβλέπεται πλάτους 3,00 τ.μ. αν θα κατασκευασθεί θα πρέπει πάλι να 
μετακινηθεί το περίπτερο για να κατασκευασθούν δίκτυα της ΔΕΥΑΒ και ΟΤΕ. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν.1043/1980 «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφαλείας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος δι’ εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
Κοινής Ωφελείας Έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικ/χου αυτού δι΄ητιολογημένης 
αποφάσεως των κατά το άρθρο 18  αρμοδίων οργάνων. Η τοιαύτη μετατόπιση γίνεται 
εγγύς  της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης υπόψιν και της αποδοτικότητας  της νέας 
τοιαύτης, ως και των γειτνιαζόντων  περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυτεπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετική δαπάνη ως 
και η αποκατάσταση της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει τον υπέρ ού η 
μετατόπιση. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν’αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Γιαννουλάκης: Το 8ο Συνοικιακό Συμβούλιο με το από 8.3.2005 έγγραφό του, 
εισηγείται τη μετατόπιση του περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή στην οδό Σταδίου, 
λίγο παρακάτω από εκεί που είναι τοποθετημένο σήμερα γιατί υπάρχουν πολλές 
διαμαρτυρίες των μαθητών καθώς και του Δ.Σ. των καθηγητών και ότι υπάρχει 
μεγάλος κίνδυνος ατυχήματος. Η έκθεση της τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου λέει ότι 
μπορεί να μείνει κι εκεί, δεν εμποδίζει αλλά ότι μπορεί να πάει και στη θέση που 
υποδεικνύει το Συνοικιακό Συμβούλιο δηλ. στη συμβολή των οδών Λαέρτη στην 
κατεύθυνση προς τη Νάουσα. 

Στέργιος Καπράρας (δικηγόρος): Αυτό το περίπτερο λειτουργεί από το ΄55 
στο σιδηροδρομικό σταθμό και το Μάρτιο 2004 της υποδείχθηκε ως σημείο 
μετατόπισης η λεωφόρος Ανοίξεως και συγκεκριμένα ακριβώς μπροστά από το 
κάστρο. Μετεγκαταστάθηκε, κατέβαλε τη δαπάνη που απαιτείται γύρω στις 
10.000,00 ευρώ και πριν να λειτουργήσει κλήθηκε με νέα απόφαση του Δημ. 
Συμβουλίου που ακολούθησε την εισήγηση του ίδιου συνοικιακού συμβουλίου να 
μετακινηθεί ακριβώς μπροστά από το Πολυκλαδικό δηλ. στη σημερινή του θέση επί  



 
 
 
της οδού Σταδίου, κοινώς στην επαρχιακή οδό Βέροιας – Νάουσας. Τον Ιανουάριο 
2005 υπήρξε και έγκριση του Νομάρχη για μία αίτηση της κυρίας Γκαϊτατζή για 
εκμίσθωση της άδειας του περιπτέρου. Η βασική της ερώτηση είναι τι μπορεί να έχει 
αλλάξει από την άποψη των πραγματικών περιστατικών και αφενός τον Νοέμβριο 
2004 εσείς οι ίδιοι αποφασίσατε την μετακόμισή της στο σημερινό σημείο μέχρι την 
σημερινή συνεδρίαση που χωρίς να έχει αλλάξει τίποτα στο καθεστώς, φαίνεται να 
επικρατεί μία εισήγηση του Συνοικιακού που μάλιστα είναι αντίθετη με την τεχνική 
έκθεση του καθ΄ ύλην αρμόδιου υπαλλήλου και επιδιώκετε πλέον την μετατόπισή 
της. Τι έχει συμβεί αφού τα λύκεια που ήταν τότε είναι και σήμερα, όση κυκλοφορία 
υπήρξε τότε υπάρχει και σήμερα και οι ίδιοι του συνοικιακού συμβουλίου που 
πρότειναν να τοποθετηθούμε εκεί σήμερα να μας ζητούν την αλλαγή; Στην εισήγηση 
του Συμβουλίου βλέπω καταρχήν μία ατελή αιτιολογία με την μονολεκτική φράση 
«ορατότητα». Δεν εμποδίζεται η ορατότητα ούτε των οχημάτων ούτε των πεζών. 
Υπάρχει επίσης μία δεύτερη αιτιολόγηση, σε εισαγωγικά κατά τη γνώμη μου, που 
σχετίζεται δήθεν με τη διάβαση. Καταρχήν και δια της δηλώσεώς μου η κα Γκαϊτατζή 
δεσμεύεται ότι επί της πρόσοψης του περιπτέρου προς τον δρόμο δεν πρόκειται να 
υπάρχει ταμείο εξυπηρέτησης των πελατών, πέραν του ότι η διάβαση που όντως 
υπάρχει δίπλα στο περίπτερο είναι λόγος για να σταματούν εκεί τα οχήματα και να 
έχει προτεραιότητα ο πεζός και όχι το αντίθετο όπως υπονοεί η αιτιολογία της 
εισήγησης. Επίσης γνωρίζετε όλοι  ότι στην επαρχιακή οδό Βέροιας – Νάουσας είναι 
το μοναδικό τμήμα της οδού και συγκεκριμένα του ρεύματος της πορείας προς 
Βέροια όπου έχει δύο λωρίδες κυκλοφορίας ενώ σε όλο το υπόλοιπο μήκος της αυτή 
η οδός έχει μόνο μία. Καθημερινά λοιπόν η μία λωρίδα καταλαμβάνεται από τα 
αυτοκίνητα που σταθμεύουν και δεν υπάρχει το ενδεχόμενο κάποιου κινδύνου έτσι 
όπως περιγράφεται. Η τρίτη αιτιολόγηση της εισήγησης σχετίζεται με τη δυνατότητα 
διέλευσης των μαθητών. Φαίνεται καταρχήν στη φωτογραφία ότι υπάρχει ένα 
άνοιγμα 80-85 εκατοστών που είναι επαρκέστατο για τη μετακίνηση των μαθητών. 
Στο φυλλάδιο που έχω μοιράσει υπάρχει στο τέλος μία απόφαση του Αρείου Πάγου 
που έχει κρίνει ακριβώς αυτό πως ένα διάστημα 80-85 εκατ. είναι επαρκές για τη 
διέλευση και δεν ενοχλεί. Το πρώην Πολυκλαδικό δεν εξυπηρετείται από τη στάση 
λεωφορείου που υπάρχει επί της οδού Βέροιας – Νάουσας αλλά ακριβώς απέναντι 
από τα ΠΕΚ μπαίνει το λεωφορείο, συλλέγει από εκεί τους μαθητές και άρα είναι 
πολύ περιορισμένος ο αριθμός των μαθητών που περνούν από εκεί. Πιστεύω ότι όλα 
αυτά είχαν ληφθεί υπόψη στην εισήγηση που έγινε τον Νοέμβριο και δεν 
δικαιολογείται και προκαλεί και ανασφάλεια στον πολίτη μία τέτοια αλλαγή εντελώς 
αντιφατική και αδικαιολόγητη κι αν τέλος πάντων κοντεύετε να αποφασίσετε την 
μετατόπιση πρέπει πρώτα να εξαντλήσετε τη δυνατότητα να μείνει εκεί το περίπτερο 
θέτοντας κάποια πρόσθετα μέτρα όπως ένα κιγκλίδωμα 2-3 μ. πριν και μετά το 
περίπτερο και που θα καταλαγιάσει αυτόν τον κίνδυνο για την δυνατότητα διέλευσης 
των μαθητών. Αλλιώς σε κάθε περίπτωση δεν αποδεχόμαστε την καινούργια θέση 
γιατί μειώνει πολύ την αποδοτικότητα του περιπτέρου κι εντελώς επικουρικά 
προτείνουμε μία θέση που έχουμε προτείνει και παλαιότερα δηλ. στις παλιές 
Εργατικές Κατοικίες ακριβώς 30-40 μ. δίπλα από την καντίνα που υπάρχει και όπου 
υπάρχει ένα επαρκέστατο άνοιγμα για την τοποθέτηση του περιπτέρου. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σιδηρόπουλος: Το Συνοικιακό Συμβούλιο βασικά επικαλείται λόγους 

ασφαλείας και ζητάει τη μετατόπιση του περιπτέρου προς τον δρόμο της Ναούσης 
κατά 70 περίπου μέτρα, δηλ. σ΄ έναν δρόμο που όσο πάει στενεύει και γίνεται μίας 
λωρίδας κατεύθυνσης. Σ΄ αυτήν την περίπτωση δεν θα είναι περισσότερο επικίνδυνη 
η παρουσία ενός περιπτέρου όπου θα πηγαίνουν κάποιοι να ψωνίζουν ή κάποια 
αυτοκίνητα θα σταματούν μπροστά σ΄ αυτό; 



 
 
 
Πρόεδρος: Αυτό δεν είναι διευκρινιστική ερώτηση προς τον κ. Αντιδήμαρχο 

και προς τον κ. Καπράρα. 
Τσιάρας: Εχει τεθεί υπόψη του Συνοικιακού Συμβουλίου όπου ανήκει η 

περιοχή για τη νέα θέση που προτείνει ο κ. Καπράρας; 
Καπράρας: Δεν έχει γίνει καμία επαφή με το Συνοικιακό Συμβούλιο που είναι 

αρμόδιο με τις παλιές Εργατικές Κατοικίες.  
Ορφανίδης: Ως πότε κε Δήμαρχε θα δίνουμε άδειες περιπτέρων ώστε να 

καταλαμβάνουν τα πεζοδρόμια;  
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Υπάρχει αυτή η μόνιμη πληγή των περιπτέρων όπως έκανε 

αναφορά και ο κ. Ορφανίδης αλλά βεβαίως ταλαιπωρούνται και πάρα πολλοί 
συνδημότες μας σαν περιφερόμενοι. Αυτό το περίπτερο περιφέρεται από θέση σε 
θέση και δεν μπορεί να καταλήξει κάπου γιατί απ΄ ότι διάβασα στο εισηγητικό και η 
καινούργια προτεινόμενη θέση κοντά στην οδό Λαέρτη έχει τα βασικά της 
προβλήματα. Όταν δεν έχουν περατωθεί τα δίκτυα κάτω από εκείνο το σημείο, όταν 
δεν έχει γίνει το πεζοδρόμιο κ.λ.π. είναι φυσικό να μη συμφωνεί η κα Γκαϊτατζή γιατί 
κάποια στιγμή θα πρέπει να γίνουν αυτά και οπότε πάλι να ξεσηκωθεί. Λυπάμαι 
πραγματικά που ταλαιπωρείται ο κόσμος και θα πρέπει να βρούμε κάποιες λύσεις 
όπως να δούμε και την οριστική λύση. Εγώ κρίνω ότι το σημείο μπροστά στο 
Πολυκλαδικό είναι επικίνδυνο και πρέπει να δούμε όλες τις προεκτάσεις αλλά πρέπει 
να λυθεί το θέμα. Θα έλεγα να πάρουμε μία μικρή πίστωση χρόνου, να πάει αμέσως 
στο Συνοικιακό  Συμβούλιο και να δούμε επιτέλους εκείνη τη θέση κοντά στις 
Εργατικές Κατοικίες αφού τίθεται ως εναλλακτική και να συμφωνήσουμε για να 
εγκατασταθεί εκεί ένα περίπτερο που έχει και μία ιστορία. 

Παπαστεργίου: Ημουν ο δημ. σύμβουλος που το έβαλα δύο φορές εκτός 
ημερήσιας διάταξης και ζήτησα αυτό το περίπτερο πράγματι να απομακρυνθεί από 
εκείνον τον χώρο όπου αυτή τη στιγμή στεγάζονται δύο σχολεία, το 1ο ΤΕΕ και το 5ο 
λύκειο και τα παιδιά είναι περίπου 600. Εχει δίκιο ο κ. Καπράρας που λέει  ότι όλα τα 
παιδιά δεν εξυπηρετούνται απ΄ αυτή τη στάση αστικών λεωφορείων που είναι δίπλα 
στο περίπτερο αλλά εξυπηρετείται ένας πολύ μεγάλος αριθμός παιδιών κυρίως που 
μεταφέρονται από τα χωριά. Οπως είναι τοποθετημένο τώρα το περίπτερο, ο χώρος 
που υπάρχει για να περάσει ένα άτομο από το περίπτερο και τον περίβολο του 
σχολείου δεν είναι ούτε καν ένα μέτρο. Ο τρόπος λειτουργίας των παιδιών την ώρα 
που σχολάνε, ο τρόπος που τρέχουν για να πάνε στη στάση γυρίζοντας την πλάτη 
προς την κίνηση είναι φοβερά επικίνδυνος και είμαστε τυχεροί που μέχρι τώρα δεν 
έχει συμβεί κάτι ανησυχητικό. Αυτό είναι το πρώτο πρόβλημα και πραγματικά 
στεκόμαστε με ευαισθησία, το δεύτερο είναι αυτό που είπε η κα Ουσουλτζόγλου ότι 
δηλ. πρέπει να λυθεί το ζήτημα. Αυτό πιστεύω θα λυθεί και με την πρόταση που 
έκανε ο κ. Καπράρας, να το πάμε και στο επόμενο δημ. συμβούλιο, να έχουμε την 
εισήγηση του Συνοικιακού Συμβουλίου για να τοποθετηθεί στις Εργατικές Κατοικίες. 
Εάν παραμείνει εκεί, υπάρχει πραγματικά σημαντικός κίνδυνος που θα μεγαλώνει 
όσο ο καιρός θα καλυτερεύει γιατί τα παιδιά δεν θα θέλουν να πάρουν το αστικό για 
να φύγουν και όσο θα βγαίνουν μετά από μία διαδικασία εξετάσεων η οποία είναι 
εξωτερική και την ξέρουμε. 

Τσιάρας: Ενώ το περίπτερο χωροθετήθηκε σ΄ εκείνη τη θέση, πράγματι 
υπάρχει ένα θέμα ασφάλειας. Το Συνοικιακό είπε ότι είναι καλή εκείνη η θέση, 
συμφωνήσαμε κι εμείς αλλά εκ των υστέρων διαπιστώσαμε ότι δεν είναι καλή αυτή η 
θέση. Το Συνοικιακό Συμβούλιο στις Εργατικές θα έλεγα να το κοιτάξει αυτό το 
θέμα, να έχουμε κι από εκεί μία άποψη για την νέα προτεινόμενη θέση και να μην 
ταλαιπωρούμε άλλο την συμπολίτισσα μας. Με δική μας ευθύνη κάποιος άνθρωπος 
κάνει συνεχώς έξοδα με τις μετεγκαταστάσεις και να μην έχει ανοίξει το περίπτερο 
ούτε για μία μέρα μπροστά στο κάστρο ή στο Πολυκλαδικό. Θα έλεγα μήπως θα 
έπρεπε να την αποζημιώσουμε κιόλας για την ευθύνη των αποφάσεών μας. 



 
 
 
Γκαμπέσης: Νομίζω πως αν ο Δήμος Βέροιας θέλει να δει κατάματα το 

πρόβλημα που ακούει στο όνομα περίπτερα, πρέπει να πάρει γενναίες αποφάσεις που 
να μην αφορούν μόνο το συγκεκριμένο περίπτερο αλλά όλα γενικά, να υπάρχει ένας 
ενιαίος κανόνας, ένας τέτοιος νόμος που να διέπει τη λειτουργία των περιπτέρων. Κι 
άλλη φορά αναφέρθηκα σ΄ αυτό το θέμα το οποίο δεν νομίζω να είναι τιμή για μία 
πόλη ιστορική, που έχει στενά πεζοδρόμια και δεν έχει προσβάσεις των πεζών 
εξαιτίας εμποδίων που υπάρχουν σ΄ αυτά. Για το ειδικό θέμα που συζητάμε είναι 
δείγμα γραφής κατά πόσο θεωρώ πως είναι αναξιόπιστες οι βεβιασμένες αποφάσεις 
που καμιά φορά παίρνονται σ΄ αυτή την αίθουσα. Γιατί έτσι όπως πάει όχι μόνον έναν 
χρόνο η συμπολίτισσα θα είναι με το περίπτερο κλειστό και με διαφυγόντα κέρδη που 
δεν ξέρω σε τι νούμερο ανάγονται κι από κάποιον ενδεχομένως πρέπει να τα 
αναζητήσει και δικαίως να τα αναζητήσει από τον Δήμο Βέροιας αφού είναι 
υπεύθυνος για τη μη λειτουργία του περιπτέρου. Αυτά τα έξοδα βέβαια μεταφοράς 
του περιπτέρου θα βαρύνουν τον Βεροιώτη πολίτη κι επομένως θα προβούμε εμείς σ΄ 
αυτά τα έξοδα εις βάρος του βεροιώτικου λαού χωρίς να αναλογιστούμε το γιατί και 
γιατί παίρνονται πρόχειρες αποφάσεις. Για να λυθεί ένα θέμα θεωρώ πως πρέπει 
καταρχήν η απόφαση που λέει ότι υπεύθυνα είναι τα Συνοικιακά Συμβούλια να 
αλλάξει, να είναι υπεύθυνες οι τεχνικές υπηρεσίες του Δήμου οι οποίες να λαμβάνουν 
και όλο το πολιτικό κόστος για τη σωστή ή όχι θέση του κάθε περιπτέρου. Το τερτίπι 
να αποφασίσουν δηλ. τα συνοικιακά συμβούλια είναι υπεκφυγή. Προτείνω να μείνει 
στη θέση όπου είναι σήμερα το περίπτερο αλλά απλά να μεταφερθεί λίγο πιο 
μπροστά, όπως είπε και ο δικηγόρος της, και να μην τους ταλαιπωρήσουμε άλλο γιατί 
είναι μεγάλο το διάστημα που ταλαιπωρήθηκαν εξαιτίας της «ανικανότητας» του 
Δήμου να επιδείξει μία σωστή και παραδεκτή θέση για το συγκεκριμένο περίπτερο. 

Δελαβερίδης: Αφού η θέση του περιπτέρου εκεί είναι ακατάλληλη, η 
προτεινόμενη θέση είναι επίσης ακατάλληλη, ο κ. Καπράρας μας έκανε μία πρόταση 
που δεν εξετάσαμε, ας το αναβάλουμε λοιπόν, να γίνει αίτηση για τις Εργατικές 
Κατοικίες και ίσως και γι’ αυτήν να είναι καλύτερα αλλά και για τον Δήμο. Προτείνω 
την αναβολή του θέματος για να εξεταστεί εκείνη η περίπτωση. 

Πουλασουχίδης: Ως Δημοτικό Συμβούλιο με βάση την εξουσιοδότηση που 
δώσαμε στο Συνοικιακό Συμβούλιο είμαστε υποχρεωμένοι ή να δεχθούμε την 
πρότασή του ή ενδεχόμενα να το αναπέμψουμε για να το ξαναδούμε αλλά δεν 
μπορούμε να το απορρίψουμε. Αφού έχουμε τις επιφυλάξεις μας όσον αφορά την 
μετατόπιση κι αν πάει η κυ Γκαϊτατζή στα δικαστήρια με προσφυγή και ασφαλιστικά 
μέτρα, πιστεύω θα μπλοκάρει την απόφασή μας οπότε νομίζω ότι θα πρέπει να βρεθεί 
κοινά αποδεκτή λύση και να έρθει στο Δημ. Συμβούλιο. Κι εγώ επομένως ως πιο 
λογικό και σκόπιμο βλέπω να αναπεμφθεί το θέμα στο Συνοικιακό Συμβούλιο, να το 
δει ο αρμόδιος αντιδήμαρχος συνολικά, να δούμε και για την άλλη θέση τι λέει η 
τεχνική υπηρεσία και το αρμόδιο συνοικιακό συμβούλιο και να έρθει εδώ μία κατά το 
δυνατόν κοινά αποδεκτή λύση. Θυμάστε τι έγινε με το περίπτερο μπροστά στο 
Δημαρχείο ώσπου να βρεθεί μία λύση; Εδώ όμως έχουμε ένα μείον σαν δημοτικό 
συμβούλιο και κάποια στιγμή πρέπει να κάνουμε την αυτοκριτική μας ότι πριν από 
λίγο καιρό ορίσαμε με ομόφωνη απόφαση αυτή τη θέση χωρίς να δούμε τότε τα 
προβλήματα όπως κυκλοφοριακά, ασφαλείας κ.α. 

Γαβρίδης: Παλαιότερα κι άλλος συμπολίτης μας είχε ζητήσει τοποθέτηση 
περιπτέρου στη θέση που είπε ο κ. Καπράρας αλλά το Συνοικιακό Συμβούλιο  ήταν 
αντίθετο και τελικά δεν τοποθετήθηκε. Για να είμαστε σοβαροί δεν μπορούμε εδώ να 
παίρνουμε δυο – τρεις φορές αποφάσεις για ένα θέμα και μάλιστα διαφορετικές. Στην 
πρώτη απόφαση που πήραμε νομίζω ήταν το ίδιο συνοικιακό συμβούλιο σαν σύνθεση 
γιατί εδώ μετράνε οι συνθέσεις, παίζουν ρόλο και τα πρόσωπα και δεν μπορεί αύριο 
που θα γίνουν οι συνοικιακές εκλογές ο καινούργιος πρόεδρος που θα είναι με τη νέα 
σύνθεση να πουν ότι δεν το θέλουν το περίπτερο. Εγώ προτείνω να μείνει εκεί το 
περίπτερο κι αν μπορεί να μεταφερθεί λίγο μπροστά. 



 
 
 
Πρόεδρος: Επί της προτάσεως για αναβολή κε Δήμαρχε. 
Δήμαρχος: Δεν θα βοηθήσει σε τίποτα η αναβολή κε Πρόεδρε, γιατί όπως είπε 

και ο κ. Γαβρίδης το 7ο Συνοικιακό Συμβούλιο στις Εργατικές Κατοικίες και στο 
παρελθόν έχει απορρίψει αιτήσεις και δεν δέχεται κανένα περίπτερο εκεί. Αρα θα 
κοροϊδέψουμε και τους εαυτούς μας και τον συμπολίτη μας αν πάμε 20 ημέρες πίσω. 
Νομίζω ότι το Συνοικιακό Συμβούλιο υπέδειξε την καταλληλότερη θέση σ΄ αυτό τον 
δρόμο, δεν έχει βέβαια πεζοδρόμιο αλλά θα επιβαρυνθεί ο Δήμος τα έξοδα να γίνει 
μία βάση και να τελειώνει το θέμα. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου για 
αναβολή στη λήψη απόφασης του θέματος και αναπομπή του στο συνοικιακό 
Συμβούλιο; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για πρόοδο 
της συζήτησης και λήψη απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία εγκρίνεται η πρόοδος της συζήτησης και η 

λήψη απόφασης επί του θέματος. 
συμφωνούν 6 συνάδελφοι, επί της προτάσεως του κ. Δημάρχου για πρόοδο 

και λήψη απόφασης συμφωνούν 18 συνάδελφοι, λευκά 2. Κατά πλειοψηφία 
συνεχίζεται η συζήτηση του θέματος. Δευτερολογίες. 

Ουσουλτζόγλου: Τώρα δηλαδή παίρνουμε μία απόφαση που δεν λύνει το 
ζήτημα. Από τη στιγμή δηλ. που η συμπολίτισσα δεν δέχεται την μεταφορά του 
περιπτέρου εκεί και από τη στιγμή που ούτως ή άλλως θα υποβληθεί σε καινούργια 
έξοδα όταν γίνουν τα πεζοδρόμια δεν μπορώ να καταλάβω γιατί επιμένουμε τόσο 
αφού μάλιστα έχει προταθεί και άλλη λύση. Γιατί δεν ανοίγουμε τους ορίζοντές μας 
και να το δούμε οριστικά και κοινή συναινέσει. Δεν μπορώ να υπερψηφίσω κάτι για 
το οποίο δεν συμφωνούμε. 

Παπαστεργίου: Να πω για ακόμη μία φορά ότι το περίπτερο σ΄ εκείνη τη θέση 
δημιουργεί προβλήματα στην κίνηση των μαθητών, ιδιαίτερα τις στιγμές που 
έρχονται από εδώ και πέρα. Και είναι πολύ δύσκολα γιατί οι μαθητές φεύγοντας από 
το σχολείο γυρίζουν την πλάτη προς την κίνηση. Με ένα παραπάτημα, μ΄ ένα 
τρέξιμο, μ΄ ένα πείραγμα μπορεί να δημιουργηθεί πρόβλημα. 

Πουλασουχίδης: Αφού μπαίνουμε στην ουσία του θέματος, δύο νόμιμες 
λύσεις μπορούν να υπάρξουν. Η μία είναι να ψηφίσουμε την πρόταση του 
Συνοικιακού όπως είμαστε υποχρεωμένοι και η άλλη είναι να το αναπέμψουμε. Εδώ 
όμως ψηφίστηκε η αναπομπή μαζί με την αναβολή κι άρα έρχεται το Δημ. Συμβούλιο 
και λέει προχωράτε και δεχθείτε την απόφαση του Συν. Συμβουλίου. Μπορεί να μου 
πει κάποιος ότι αυτά τα προβλήματα που σήμερα διαπιστώνουμε δεν θα υπάρχουν 
στην καινούργια θέση για να το ψηφίσουμε; Αυτό δεν το λέει κανείς και άρα πώς 
καλείται το Δημ. Συμβούλιο να ψηφίσει κάτι σε μία πρόσφατη απόφαση που 
ανατρέπει σήμερα για να έρθει μετά από λίγο και να ανατρέψει και την άλλη. Εγώ 
επιμένω για αναπομπή του θέματος στο Συνοικιακό Συμβούλιο και να υπάρχει κι  
έκθεση της τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου ότι η καινούργια θέση προσφέρεται. 



 
 
 
Γαβρίδης: Συμφωνώ με τον κ. Πουλασουχίδη γιατί κι εκεί που θα πάει δεν 

είμαστε σίγουροι αν υπάρχουν ή όχι προβλήματα. Μπορεί κάποιος, στο καινούργιο 
σημείο, να έχει κάποια επαγγελματική δραστηριότητα, να ξεσηκώσει τον κόσμο και 
να πουν να φύγει κι από εκεί. Επιμένω να μείνουμε στην αρχική μας απόφαση, επειδή 
και η τεχνική υπηρεσία πήγε επιτόπου και εισηγείται ότι μπορεί να παραμείνει εκεί. 

Καπράρας: Το θέμα της επικινδυνότητας των μαθητών που τίθεται, μπορεί να 
λυθεί με μία ενδιάμεση λύση. Είναι στη διάθεση της κυρίας Γκαϊτατζή να 
κατασκευάσει κιγκλίδωμα 2, 3 η 4 μέτρων πριν και μετά το περίπτερο, επί του 
πεζοδρομίου, έτσι ώστε να μην υπάρχει αυτός ο κίνδυνος που ταλανίζει τον κ. 
Παπαστεργίου και το υπόλοιπο Σώμα βέβαια, αλλά επειδή εκφράζεται κυρίως μέσω 
αυτού. Δεν είναι ακραία η λύση αλλά εφικτή και αποτελεσματική. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Υπάρχει μία ιδιαίτερη ευαισθησία στους χώρους που 

βρίσκονται μπροστά στα σχολεία και στις διαβάσεις. Γι’ αυτό ακριβώς δεν μπορώ να 
το δεχθώ. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Μ. Γαβρίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Μ. Γαβρίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για 
μετατόπιση στο σημείο που υποδεικνύει το Σ.Σ. 8ης Συνοικίας; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Γκαμπέσης. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζαν οι σύμβουλοι Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 488/1991 προγενέστερη απόφασή του «περί μεταβίβασης 
αρμοδιοτήτων στα Σ.Σ.». 
3.- Την αριθ. 536/2004 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η 
εγκατάσταση του παραπάνω περιπτέρου στην οδό Σταδίου και στο σημείο που 
βρίσκεται σε απόσταση 10μ. από τη συμβολή της με την οδό Αριάδνης στο 
πεζοδρόμιο μπροστά από τα Τ.Ε.Ε. (πρώην Πολυκλαδικά Λύκεια). 
4.- Το από 8-3-2005 πρακτικό συνεδρίασης του 8ου Συνοικιακού Συμβουλίου.  
5.- Την από 27-1-2004 έκθεση της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου.  
6.- Την πρόταση του αντιδημάρχου Β. Γιαννουλάκη. 
7.- Ότι για την αποφυγή ατυχημάτων υπάρχει ανάγκη μετατόπισης του παραπάνω 
περιπτέρου σε καταλληλότερη θέση. 
8.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του θέματος. 
9.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
10.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 171 (παρ. 3 & 9) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
του άρθρου 9 του Ν. 1043/1980, καθώς και του αρ. 10 του Ν. 1416/84. 



 
 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Αποδέχεται την  από 8-3-2005 εισήγηση (πρακτικό συνεδρίασης) του 
Συνοικιακού Συμβουλίου της 8ης  Συνοικίας και εγκρίνει τη μετατόπιση του 
περιπτέρου της Αγγελικής Γκαϊτατζή από τη θέση που βρίσκεται σήμερα στην οδό 
Σταδίου, στην ίδια οδό και πριν τη συμβολή της με την οδό Λαέρτη στη δεξιά πλευρά 
με κατεύθυνση προς Νάουσα. (30 μέτρα μετά το βενζινάδικο του κ. Γεωργίου 
Γανόπουλου).  

Β) Το ακριβές σημείο τοποθέτησης του περιπτέρου θα υποδειχθεί από την 
αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, η οποία θα κατασκευάσει και τη βάση στην οποία θα 
τοποθετηθεί το περίπτερο ελλείψει πεζοδρομίων. 
 Γ) Τα έξοδα από την παραπάνω μετατόπιση θα βαρύνουν το Δήμο. 
 Δ) Ανακαλεί την με αριθ. 536/2004 απόφασή του. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  244/ 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  5-5-2005 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ  
 


